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Pöytäkirja Helveneen kokouksesta 12.10.2023

Paikka ja aika: Matti Piispasen asunto, Rikhardinkatu 4 alkaen kello 17.30.

Paikalla:
Matti Piispanen HMVK (pj)
Jan Hörhammer NJK
Tapani Koskela HSS
Erkko Ruohoniemi M
Antti Tamminen HVK
Sakari Valo VRVK

1. Helveneen puheenjohtaja avasi kokouksen.

2. Kokouksen järjestäytyminen.

Päätettiin, että puheenjohtaja laatii kokouksesta pöytäkirjan.

3. Kokouksen työjärjestysluonnos oli jaettu pöydille (liite 1).

Hyväksyttiin työjärjestys.

4. Kommodorikokouksen agenda.

Todettiin, että  kokouksen  työjärjestysluonnos oli  lähetetty  aiemmin  helsinkiläisille 
venekerhoille. Muita asioita kohtaan “Muut asiat”. ei tehty jo olemassa olevien lisäksi.

Todettiin, että  ed.  toimikauden  toimintakertomusluonnos  oli  lähetetty  tätä  kokousta 
varten aiemmin sähköpostitse. Tekstiin lisättiin Helveneen pankkitilitiedot.

Todettiin, että toimintasuunnitelmaluonnos vuosina 2023 ja 2024 oli niin ikään lähetetty 
etukäteen  sähköpostitse.  Tekstin  painopistealueisiin  lisättiin  purjehduskilpailujen 
järjestämisedellytysten parantaminen ja termi virkistystoiminta. 

5. Helsingin kaupungin ja venekerhojen maanvuokrasopimuksen kehittäminen.

Todettiin,  että  ulkoilupalvelupäällikkö  Stefan  Fröberg  tulee  sopimuksen  mukaisesti 
esittelemään  kommodorikokouksessa  yhteisesti  Helveneen  kanssa  laaditun 
vuokrasopimuksen tekstimuotoilut. Helvene järjestää kokoustilaan tarvittavat av-laitteet.

Todettiin, että  useimmat  Helveneen  esittämät  muutoskohdat  nykyisiin  sopimuksiin 
verrattuina olivat helposti sovittavissa, mutta muutama kohta aiheutti laajaa keskustelua. 
Tällaisia  olivat  erityisesti  vuokrasopimuksen  pituus  ja  vuokrasuhteen  kestäessä 
tapahtuneiden muutosten vaikutukset, esim. vahingonkorvauksesta luopuminen. 

Todettiin, että  maanvuokrasopimuksen  nyt  käsitellyt  eräät  muutoskohdat  voivat 
vaikuttaa  muihinkin  kaupungin  tekemiin  vuokrasopimuksiin  ja  edellyttää  niiden 
yhteensovittaminen. Tämä voi edellyttää lisävalmisteluaikaa.

Asia merkittiin tässä vaiheessa tiedoksi.



6. Kaupungin kulttuurin ja vapaa-ajan toimialan sekä Helvene-toimikunnan 
yhteiskokous.

Todettiin, että kyseessä on vakiintunut kaksi kertaa vuodessa tapahtuva yhteistilaisuus.

Päätettiin, että ulkoilipalvelupäällikkö Stefan Fröbergiltä tiedustellaan toimialan vapaita 
ajankohtia ja sitten niistä valitaan sopivin. Helvene esittää tämän jälkeen asiat, jotka se 
toivoo otettavaksi käsiteltäviksi yhtyeistapaamisessa.

7. Nk. Neljänviitankivi.

Todettiin, että Helvene on lähettänyt karin poistamista koskevan esityksen kirjallisesti 
sekä kaupounkiympäristö- että kulttuurin ja vapaa-ajan toimialalle.

Kysymys karin poistamisessa on siitä, että näin saataisiin turvallista tilaa 
Kruununvuorenselällä tapahtuvalle veneilykoulutukselle ja -kilpailuille. Karin ympärillä 
olevat viitat voisivat jäädä paikalleen, kunhan karipaikan syvyysa olisi vähintään 3,5 m.

Päätettiin, että Helvene muistuttaa molempia viranomaistahoja siten, että työ saadaan 
toteutetuksi mahdollisimman pian.

8. Helveneen tekemät kysymykset venekerhoille vuosina 2023 ja 2024.

Todettiin, että Helvene mielellään hankkii venekerhoista informaatiota kyselyillään, 
mikäli sillä on positiivista vaikutusta kaupungin päätöksenteossa. Tällainen oli esim. 2020 
tehty kysely venekerhoissa olevista nk. traileriveneiden lukumääristä veneiden 
talvipaikkakysymyksen eri vaihtoehtojen suunnittelussa.

9. Muut asiat

9.1. Keskusteltiin siitä, miten saada veneilyä ja venekerhojen asioita yhtäältä 
käsiteltäviksi ja toisaalta tietoa tehdyistä päätöksistä. Yksi kokonaan Helveneen 
käyttämätön toimintamuoto olisi kansalaisaloitteen tekeminen. Päätettiin selvittää asiaa 
ja ottaa se käsiteltäväksi seuraavassa Helveen kokouksessa..

9.2. Todettiin, että Helveneen kannalta on tärkeää laatia suunnitelma 
toimintasuunnitelmaluonnkoksessa mainitusta kaupungin kunnallispoliitikkojen 
informoimisesta veneilyä ja venekerhoja koskevista tärkeistä asioista.

9.3. Todettiin, ettei näyttäisi olevan tarkoituksenmukaista järjestää kaupungin 
virkamiehille ja kunnallispoliitikoille informaatyiotilaisuutta venekerhon satamassa.

10. Helveneen seuraava kokous

Päätettiin, että  kommodorikokouksessa  valittava  Helvene-toimikunta  voisi  pitää 
järjestäytymiskokouksensa heti kommodorikokouksen jälkeen samassa tilassa. 
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11. Kokouksen päättäminen

Kokous päättyi  klo 19.30.

Pöytäkirjan vakuudeksi:

Matti Piispanen

Puheenjohtaja


